
 

 

 

 

Motion till Mullsjö kommunfullmäktige 
Inför Terminskort i simhallen 

 

”Mullsjö simhall firar 40 år, Simhallen har dock ett stort investeringsbehov, och läcker enligt 
utsago som ett såll. Det är bristande underhåll som är den främsta förklaringen. 
Man höjde även temperaturen i bassängen med 2 grader vilket medförde en rad 
komplikationer som simhallen inte var byggd för. Det har mycket att göra med 
ventilation. Det är ett undertryck i lokalen som skapar problem med fukt. 
Dessutom är skalskyddet inte tätt.” 

Skrev min partikamrat Christian Wall 14/2 – 19. 

Med detta sagt så vill jag försöka öka intäkterna till vår simhall för att eventuell renovering på 
ovanstående punkter kanske kan bli möjlig utan hur mycket förluster som helst.  
 
Idag finns enbart 1 gångs kort, 10 gångs kort och årskort på vår simhall.  
Jag eftersträvar även ett terminskort för våra invånare i kommunen barn, vuxna 
och pensionärer. Terminskorten kan exempelvis gälla från (Del 1 januari – juni) 
och (Del 2 juli – december). 
Dessutom erbjuder kommunen vattengymnastik 3 gånger/ vecka och med ett 15 
gångers kort som i nuläget finns, räcker detta inte långt. Jag vill även här införa 
ett terminskort så att det skall bli mer lönsamt för våra kommuninvånare att gå 
och träna då vattengymnastik är en sund form av träning för alla. I det långa 
loppet skulle detta även gynna belastningen på vårdcentralen då man blir frisk 
av att röra på dig. 
Än så länga har vi en lokal simhall som borde nyttjas på bästa sätt istället för att 
spendera de pengarna på simhallar i Jönköping. 
 
Med anledning av ovanstående, så yrkar Sverigedemokraterna på;  
Att terminskort i Mullsjö Simhall borde införas. 
 
________________________ 
För Sverigedemokraterna Mullsjö 
Leontina Aurell  


